

Title (en)  
Folded towel dispenser

Title (de)  
Falhtuchspender

Title (fr)  
Distributeur de serviettes pliées

Publication  
**EP 1943934 A1 20080716 (DE)**

Application  
**EP 07000727 A 20070115**

Priority  
EP 07000727 A 20070115

Abstract (en)

The dispenser has housing (2), which forms a receiving space with a contact area for stacking folded towels. A removal opening (3) is formed in a base (24) of the housing, where the folded towels can be taken out through the removal opening, during usage. An adjusting unit adjusts the receiving space for receiving the folded towels, which exhibit different sizes and folding. The adjustment unit has an adjustment element (4), which is designed for adjusting breadth of the receiving space between a front wall and a rear wall of the housing.

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung betrifft einen Falhtuchspender (1), der ein Gehäuse (2), das einen Aufnahmerraum mit einem Auflagebereich für einen Stapel von Falhtüchern bildet, und eine Entnahmöffnung (3), die im Boden (24) des Gehäuses (2) ausgebildet ist und durch die im Gebrauch Falhtücher entnommen werden können, umfasst, wobei der Falhtuchspender (1) Verstellmittel aufweist, geeignet, den Aufnahmerraum für eine Aufnahme von Falhtüchern, die unterschiedliche Größen und/oder Faltungen aufweisen, zu verstellen.

IPC 8 full level  
**A47K 10/42** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47K 10/424** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 3115998 A 19631231 - LAWRENCE JOYCE ALLAN, et al
- [X] EP 1136025 A2 20010926 - QTS SRL [IT]
- [X] EP 0901769 A1 19990317 - BOBRICK INC [US]
- [XA] US 3433544 A 19690318 - MONYETTE DONALD C, et al

Cited by  
DE102019101573B3; DE202010004469U1; GB2505194A; GB2505194B; WO2022199798A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)  
AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1943934 A1 20080716; EP 1943934 B1 20110525**; AT E510482 T1 20110615

DOCDB simple family (application)  
**EP 07000727 A 20070115**; AT 07000727 T 20070115